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Írásbeli választ igényl ő kérdés

Kövér László ,
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok benyújtan i

Seszták Miklós nemzeti fejlesztési miniszterne k

„Mikor lesznek valós lépések a közlekedésfejlesztésben?” címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Becsey Zsolt helyettes államtitkár az Innorail konferencián a vasúti infrastruktúra, és a
járműállomány fejlesztésér ől, a nagyvárosokban az egyes közlekedési ágazato k
összekapcsolását lehet ővé tevő pályaudvarok kialakításáról beszélt . Szólt továbbá a közösségi
közlekedésben a menetrendek, az utastájékoztatás, és a tarifarendszer összehangolásáról is .
Eközben mit sem tudunk arról, hogy a kormány mikor tesz végre valós lépéseket az egysége s
rendszerű, jobb minőségű és olcsóbban fenntartható közlekedési rendszer kialakítás a
érdekében .

Ezért ezzel kapcsolatos kérdéseim a következőek .

• Melyek azok a legfontosabb elvek, amelyek mentén a kormányzati nyilatkozatok
alapján várható, de a mai napig nem látható közlekedési reformot végre akarják hajtani ,
mikénttervezik a közösségi közlekedési ágazatok összekapcsolását ?

• Mit tervez a kormányzat a Volán társaságokkal, nem sokkal azt követ ően, hogy
befejeződött azok regionális átszervezése ?

• Milyen lépések születtek eddig a 2017 . januárjában bekövetkező közút piacnyitásra való
felkészülés folyamatában, milyen feltételrendszert dolgoztak ki, és az milyen szakma i
egyeztetéseken vitatták meg?



• Van-e a kormányzat részérő l szándék, hogy azon városok közlekedési kiszolgálását i s
az állami vállalatok vegyék át, ahol jelenleg önkormányzati tulajdonú cégek végzik a
kiszolgálást?

Tételes válaszát előre is köszönöm !

Budapest, 2015 . október 22 .

Tisztelettel :

Scmuk Erzsébe t
LMP
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